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Møtereferat 
 

Aktivitet: Styremøte IF Frøy 13.02.2024 
Deltagere: 
 
 
 
 
Fravær: 

Morten Forland, Petter Tiltnes, Øyvind Ø. Danielsen, Jørn 
Michalsen, Espen Hillmann, Anne Mette Klokkerud, 
Henriette Angelica Bakkeli Götz, Maya Yasmina Iskandar 
Christensen, Morten Riis Andersen, Anders Røynås 
 
Petter Farstadvoll 
 

 
Dato: 

 
13.02.2024 

Tid og sted Kl 18:30 Skullerud næringspark, Teams møte 
Innkalt ved: Morten Forland 
Referent: Anne Mette Klokkerud 

 
 
 

 
 

Saksliste 
 

Sak: Ansvarlig: Referat: 

Velkommen - godkjenning av 
møtereferat 

Morten 
Forland 

Møtereferat 09.01.2024 godkjent.  
 

Oppdatering fra daglig leder Jørn 
Michalsen 

Det skjer mye hele tiden. Har vært spesielt krevende og mange 
timer har gått med til behandling av konflikten rundt Styrkeprøven, 
Region Øst, m.m.  
Planlegging av neste sesong blir viktig fremover. Prioriterte 
oppgaver er Årsmøtet 20/3, regnskap og budsjett, jobbe videre 
med Styrkeprøven m.m. Mye møtevirksomhet fremover, blant 
annet med Terreng-gjengen i morgen. Møte med SVV, Politiet, 
BYM 27/2 d.å for planlegging og gjennomføring av IF Frøy sine ritt 
fremover. 

Rapport/innspill fra 
Landeveiskomiteen – herunder ”elite” 

Morten Riis 
Andersen/ 
Espen 
Hillmann 

Morten: 

Treninger som gjelder fortsatt er Swift og spinning på Skullerud. 

Vært en del støy i forbindelse med Styrkeprøven. Leter fortsatt 

etter leder for gruppe 2. Sportslige planer for 2024 kommer på 

plass når det blir møter i gruppene utover våren. 

 

Jobber med tur for IF Frøy-ryttere kombinert med rittet «Color Line 

Tour». Arrangeres fra Kristiansand til Hovden 24-25 mai. Se plan 

lagt frem av Morten R A fra A til Å, priser inkludert.  

 

Tar et møte i forkant med alle som melder seg på mht. hva slags 

type ritt/kjøring som er mest ønskelig. Tur type «Grand Fondo» 

kan være et godt alternativ. Turistbuss med sykkelhenger, plass til 

ca. 30 sykler totalt. Bor på Thon Hotel i Kristansand. Sender 

bagasje med rittet med den ordningen de har. Forslaget er at IF 

Frøy dekker buss/transport, mens utøver selv dekker hotell og 

rittkontigent.  



 

 

Intern Intern 

Morten viste til at tidligere erfaringer med arrangerte fellesturer 

har betydd mye for samholdet på tvers av gruppene i  IF Frøy. 

Styret ser positivt på forslaget, og støtter gjennomføring.  

 

Snart i mål med alle rapporter. På vei inn til Jørni! 

 

Espen: 

Rapport/innspill fra Terrengkomiteen 
– herunder ”elite” 

Petter 
Tiltnes/Petter 
Farstadvoll 

Petter T redegjorde for:  
 

• Årsrapport Terreng (samlet) 
o Mangler her; 

▪ kun Master 

• Forslag til budsjett 2024 (samlet) 
o Mangler her; 

▪ Ungdom 15-16, må sette opp 
egenandel 

• Sportslig plan 2024 (samlet) 
o Mangler her; 

▪ Ungdom 15-16 

▪ Master, har vi ikke her 

Rapport/innspill fra Banekomiteen – 
herunder ”elite” 

Espen 
Hillmann 

Rapporten er skrevet klar men ikke sendt inn. På vei inn til Jørn! 

Rapport/innspill fra markeds-
/sponsorkomiteen 

Jørn 
Michalsen 

 
 

Rapport/innspill fra materialforvalter Øyvind Ø. 
Danielsen 

Frøy bilen skal inn på garantiservice Mandag 25 Mars. 1 - 2 dager 
rep. Bytte 1 av batteri cellene under bilen som har sluttet å 
fungere. Derav feil i El-System. 

Økonomi - Budsjett Anders 
Røynås 

Regnskapet ble lagt frem og gjennomgått av Anders.  
 
Kontrollkomiteen ved Pål Olsen var på besøk, og stilte vettuge og 
grundige spørsmål til føring av regnskap, budsjett m.m. 

Rapport/innspill fra 
rekrutteringsansvarlig 

Henriette 
Angelica 
Bakkeli Götz 

Medlemstallene har holdt seg stabile. Like mange medlemmer nå 
som vi normalt har i april - juni, så forventer ytterligere oppgang 
utover våren. Ca. 150 damer er stødige medlemmer. Ingen nye inn- 

Ingen ut       På herresiden går det mer opp og ned. Det er kommet 
inn ca. kr. 320 000,- i medlemskontigent, og ca. 30 000,- i tillegg 
etter purring siste døgnet. 
 
Henriette jobber som veileder for ungdomstrenerene. En del 
spørsmål dukker opp:. En trener skal ut i militæret, kun Madelene 
blir da igjen. Trenger derfor flere trenere. Trenerkurs planlegges. 
Skal til Slettestrand i mars med 14-17 års gruppa. Flere jenter er 
påmeldt turen enn gutter. Det er gøy og lover godt for jente-
rekrutteringen! 

Rapport/innspill fra ritt og 
arrangementskomiteen 

Jørn 
Michalsen 

Møte med SVV, politti, BYM den 27/2 d.å. Planlegging og 
gjennomføring av landeveisrittene til IF Frøy, NM 2024 i 
sykkelkross, samt Norges Cup 2024 (to ritt). 

Oppfølgning fra forrige møte: 
 
Møte om elitekontrakter 
 
 
 

 
 
Henriette 
Angelica 
Bakkeli Gøtz 
 

 
 
Elite avtale ble juster av Henriette og Petter etter sist styremøte - 
så kom Elite gruppen med noen innspill som ble godkjent via e-post 
av Morten, Petter, Espen. 
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Oppfølgning Godkjent Idrettslag 
 
 
Oppfølgning manglende utbetaling 
 
 
 
 
Oppfølgning Leirskallen sykkelpark 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Oppfølgning behovsplan for idrett i 
Oslo kommune 2024-2034 

 
 
Anne-Mette 
Klokkerud 
 
Jørn 
Michalsen 
 
 
 
Jørn 
Michalsen/ 
Morten 
Forland 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Jørn 
Michalsen 

 
 
Booker møte med Antidoping Norge rett over påske! 
 
 
Saken er sendt til Forliksrådet i Bærum, siden regionen har adresse 
der. Saken gjelder manglende/utilfredsstillende svar i fra Region 
Øst. 
 
 
Status: 
BYM (idrettsavd) har fått oversendt bilder, beskrivelse av arbeid og 
tegninger fra Rekje.  
 
Siste tilbakemelding : «Det tar dessverre noe tid å vurdere 
behovene, og gjennomførbarheten, da det må avklares internt i 
BYM. Området er blant annet en gjennomfartsåre for større 
pattedyr» 
 
«Det skal nå gjennomføres en kartleggingsundersøkelse i regi av 
Bymiljøetatens Miljødivisjon. Det som skal kartlegges er hvorvidt 
inngripen i naturen vil påvirke dyreliv og øvrig vegetasjon. Vi må 
derfor avvente svar på rapporten før vi kan ta en endelig 
vurdering». 
 
 
Oslo kommune har sendt behovsplan for idrett de neste ti årene på 
høring. Høringsfristen var 11. februar 2024.Jørn har utarbeider et 
forslag til høringssvar fra IF Frøy som ble sendt inn. 
 
Vedtak: 
Innspillet taes til etterretning 

Innkomne forslag: 
 
Oppsummering Regionsting, og 
planlegging Forbundsting 16 og 17 
mars 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Forberedelser til Årsmøte 20/3-24 
 
 
 
 
Avtale om fritidstøy 
 
 
Status Styrkeprøven 
 
 
 

 
 
Morten 
Forland 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Jørn 
Michalsen/ 
Morten 
Forland 
 
Petter Tiltnes 
 
 
Jørn 
Michalsen/ 
Morten 
Forland 

 
 
Espen, Henriette og Petter oppsummerte fra Regionstinget.. 

Det skal velges tre delegater, varadelegater og observatører til 
Forbundstinget i NCF 16. og 17. mars. 

Vedtak: Morten Forland, Petter Tiltnes og Maya Yasmina Iskandar 
Christensen er IF Frøy sine delegater til Forbundstinget i NCF 16 og 
17 mars. Observatører/varadelegater er: Rikke Rokke og Jørn 
Michalsen. 

Møtet er digitalt, og alle delegater fra IF Frøy møtes på Skullerud 
Park for bedre å kunne diskutere gode løsninger og avstemninger 
sammen. 

Gjennomgang av utkast til agenda til Årsmøte. Alle sender inn 
rapporter til Jørn som «syr sammen» et slutt-produk til 
presentasjon på årsmøtet 20/3 2024. 
 
 
Styret v/Petter T har sett på muligheten for å få på plass en avtale 
om fritidstøy. Vi har dog lander på samme avtale som for 2023.  
 
Statusoppdatering fra Jørn og Morten. 
Siden siste styremøte så har Jørn, Espen og Morten deltatt på flere 
møter i saken samt diverse brev og e-poster. Jørn har gjort mye bra 
arbeid i saken sammen med bla Sykkelpresidenten. 
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Treneransvarlig eller Sportslig 
ansvarlig for trenergruppene -
Utviklingsplan for KIDS til jnr.nivå 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Tour of Norway for KIDS 03.06.2024 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Russisk president of the commissaires 
panel under Oslo Terrengsykkelfestival 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Samarbeid Sørensen Sykkel 
 
 

 
 
 
 
 
 
Petter 
Tiltnes/Jørn 
Michalsen 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Jørn 
Michalsen 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Morten 
Forland 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Jørn 
Michalsen 
 

 
Eierklubbene er delt i synet på saken.  
IF Frøy, Asker og HCK støtter NCF sitt syn og mener rittet må 
arrangeres innenfor NCF sine lover og lisenser. De andre 
eierklubbene støtter Styret i Styrkeprøven. 
 
To ting:  
Utviklingplan fra KIDS til jr.nivå. IF Frøy har mange aktive barn og 
ungdommer. Det krever mer av oss som klubb. Vi bør få på plass en 
utviklingsplan (trapp) fra Kids 12år og oppover til jr. nivå. Denne 
bør også inkl. landevei / CX - da det er noen som går over fra 
terreng til andre grener og kombinerer alle grener. Hva kan 
forventes av klubben - hva forventer klubben av utøvere og 
foreldre, osv.  
Hvem kan skive en slik? Holde den vedlike?  
Treneransvarlig eller sportslig ansvarlig for terrenggruppene? 
 
Det er behov for at noen tar ansvar for de som er fra 13 år og 
eldre, og som satser hardt. Her bør det være et helhetlig opplegg 
hele veien. 
 
IF Frøy har fått en henvendelse fra Tour of Norway for Kids om å 
være med å arrangere sammen med dem. De hadde i 
utgangspunktet hørt om at Frøy skulle ha gateritt i sentrum, men 
vi ble enige om at det ville vært krevende å ha ToNfK der. 
Holmenkollen ble nevnt, men der har de vært før, med liten 
deltakelse. 
  
Skullerud endte opp som et godt alternativ, f.eks mandag 3. juni. 
Det er midt i Oslo Terrengsykkeluke. Guiden fra i fjor gir god 
informasjon.Den krever ca åtte medarbeidere. Kan evt. 
elitesyklistene bidra med å arrangere? Målgruppa her er i 
utgangspunktet de som ikke sykler Kalas cup i aldersklassene (selv 
om de selvsagt må få bli med). 
  
Mandag 3. juni er Verdens sykkeldag. Vi kan bruke den til å 
markere oss skikkelig. F.eks kan vi invitere til seminar på 
dagtid/ettermiddag med et tema som «Hvordan kan sykkel som 
idrett bidra til at flere sykler i hverdagen», eller lignende. 
  
Det er ingen direkte inntekter eller utgifter. Jørn kontakter 
Skullerudstua for et møte om mulighet for salg av 
vafler/boller/brus/kaffe, og fordeling av inntekter tilknyttet IF Frøy 
sine arrangement på Skullerud. 

IF Frøy fikk 14.12.23 beskjed fra UCI om at russiske 
Andrey BESCHASTNOV er oppnevnt som President of the 
Commissaires Panel under Oslo Terrengsykkelfestival 8. og 9 juni.  

Det ble umiddelbar tatt kontakt med NCF, og fikk beskjed om at 
det ville bli oppnevnt en annen person i løpet av få uker. Foreløpig 
er det ikke kommet noen slik beskjed. IF Frøy ønsker ikke å ha 
russiske kommisærer i dagens krigssituasjon. 

Vedtak: Styret i IF Frøy har besluttet at Oslo Terrengsykkelfestival 
ikke vil bli arrangert som UCI-ritt dersom rittet har 
en russisk President of the Commissaires Panel." 

IF Frøy har mottatt mail i fra Sørensen sykkel. Elisabeth Longva 
Berger har laget utkast til svar-mail til samme. 
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Klubbmesterskap IF Frøy Jørn 
Michalsen 

E-sykling, banesykling, CX, gravel, krosssykling er nye grener i IF 
Frøy. Jørn lager forslag til vedtak om lovendring  som gir adgang til 
å gjennomføre klubbmesterskap også i de nye grenene – i tillegg til 
de ordinære som tempo, fellesstart og terreng. 

Neste Styremøte:  Onsdag 
06.03.2024 

 

 


